
Touching the Void

Touching the Void_下载链接1_

著者:Joe Simpson

出版者:Perennial

出版时间:2004-2-3

装帧:Paperback

isbn:9780060730550

Joe Simpson and his climbing partner, Simon Yates, had just reached the top of a
21,000-foot peak in the Andes when disaster struck. Simpson plunged off the vertical
face of an ice ledge, breaking his leg. In the hours that followed, darkness fell and a
blizzard raged as Yates tried to lower his friend to safety. Finally, Yates was forced to cut
the rope, moments before he would have been pulled to his own death. The next three
days were an impossibly grueling ordeal for both men. Yates, certain that Simpson was
dead, returned to base camp consumed with grief and guilt over abandoning him.
Miraculously, Simpson had survived the fall, but crippled, starving, and severely
frostbitten was trapped in a deep crevasse. Summoning vast reserves of physical and
spiritual strength, Simpson crawled over the cliffs and canyons of the Andes, reaching
base camp hours before Yates had planned to leave. How both men overcame the
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torments of those harrowing days is an epic tale of fear, suffering, and survival, and a
poignant testament to unshakable courage and friendship.
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A legend. Pretty detail description of climbing.

-----------------------------
It's the climb.
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书评

两年前的店里，来了一位名叫bill的登山家，那个人曾经攀登过珠峰七次，是非常牛的
人。
在听他讲述关于登山的很多细节时，很多的艰难都要克服，而且都很不容易，非常令人
钦佩。
当在图书馆看到这本书的时候，我就觉得是必须要读的，很兴奋。关于登山类的书籍，
真的很少，要么...  

-----------------------------
震撼，这是读完本书后充斥脑海的感觉。作者本人亲身的经历，令人揪心的过程，直击
心底，当然，不管是运气眷顾也好，还是技术高超也好，最后决定乔战胜绝境的主要力
量还是他求生的意志！
两个伙伴在登山过程中的相互依赖和相互帮助，一次又一次看到希望，却又一次次...  

-----------------------------
这本书是鼎鼎大名的，从当年的《进入空气稀薄地带》到后来的《长尾理论》都提到了
这本书。
本书翻译的十分流畅，文字通俗易懂，但由于我对登山尤其是雪山的很多专业名词和很
多登山的基本技巧完全没有概念，所以，作者在描述很多关于山体的状态，雪地情况，
登山绳索的运用，登...  

-----------------------------
Touching the Void_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Touching the Void
	标签
	评论
	书评


